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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen funkciót láthat el majd a jövőben a felújított 
zsinagóga és a rabbi háza?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Elsőként 2014-ben merült fel, hogy felújítják a régóta elhagyatott kőszegi zsinagógát. Bár ígéret 
volt rá többször is, hogy az épület renoválása megtörténik, azóta sem történt semmi. Tavaly 
augusztusban aztán egy információs tábla került ki a zsinagóga kerítésére, ami azt hirdeti, hogy a 
zsinagóga a rabbi házakkal együtt meg fog újulni, a munkának azonban azóta sem álltak neki. A 
tábla szerint a beruházó a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt.

Szeretném megkérdezni Miniszter urat, hogy mennyi pénzt költenek el a kőszegi zsinagóga és a 
rabbi házak épületeinek felújítására?

Mikor veszi kezdetét az épületek felújítása, és mikor érhet véget a munka?

Milyen funkciót láthat el majd a jövőben a felújított zsinagóga és a rabbi háza?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2020. február. 04.


